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سرم بالاست و به آینده امیدوارم

سرمربی پرسپولیس در واکنش به انتقادات علی پروین گفت: پروین را نمیشناسم و نمیدانم کیست و اگر بهتر از من

است چرا سرمربی تیم نشد؟

ژوزه: پروین را نمیشناسم/اگر او بهتر است چرا سرمربی پرسپولیس نشد؟
خبرگزاری فارس: سرمربی پرسپولیس در واکنش به انتقادات علی پروین گفت: پروین را نمیشناسم و نمیدانم کیست و اگر بهتر از من

است چرا سرمربی تیم نشد؟

به گزارش خبرگزاری فارس مانوئل ژوزه پس از شکست 3 بر 2 خانگی مقابل فجرسپاسی گفت: ابتدا باید بگویم وقتی نیمه دوم شروع
شد و میخواستیم روی نیمکت بنشنیم آقایان گفتند چمن خراب میشود و باید از دور زمین به سمت نیمکت بروی. شش، هفت

دقیقه طول کشید تا روی نیمکت برسم چون آقایان میگفتند چمن خراب میشود.

وی در مورد شکست پرسپولیس تصریح کرد: هفتههای اول خیلی سخت است و بزرگترین کار دوران ورزشیام را قبول کردهام. تیمی را
قبول کردهام که باید برای قهرمانی تلاش کند اما باید بپذیرید 15 روز قبل از لیگ این تیم را تحویل گرفتم. شاید اگر از اول بودم

پرسپولیس را به این شکل درست نمیکردم. معلوم است بازیکنانم را نمیشناسم اما باید کم کم این اتفاق بیفتد.

سرمربی پرسپولیس گفت: از هیچ چیزی نترسیدم و این کار را قبول کردم و حالا هم جلوی شما سرم بالا است و بدون مشکل
جوابتان را میدهم. ما در نیمه اول بد نبودیم و میتوانستیم 4 گل بزنیم. حریف حتی یک شانس هم نداشت اما در نیمه دوم
بخصوص در خط دفاع کند عمل کردیم و با وجود اینکه همه اینها را تمرین کرده بودیم اما اشتباهات بزرگی انجام دادیم. نمیدانم آن

توپ پنالتی بود یا نه اما روی گل سوم اشتباه بدی تکرار کردیم که روی گل دوم هم همین کار را انجام داده بودیم.

ژوزه تاکید کرد: به بازیکنان حریف هم تبریک گفتم اما نمیدانم چرا تیم ما نمیتوانست خوب توپ را بچرخاند و نمیدانم چرا بازیکنانم
عصبی بودند. بازیکن تیم بزرگی مثل پرسپولیس باید راحت باشد اما بدون تماشاگر هم کار سخت است. نمیدانستم که بازیها بدون
تماشاگر است و 4 روز پیش این موضوع را متوجه شدم. ما راه درازی داریم و 14 بازیکن جدید در این فصل گرفتهایم. نمیتوانم 14
بازیکن را در 14 روز هماهنگ کنم. بعضی از آنها از تیمهای کوچکتر آمدهاند و فشار بازی در تیم کوچک با تیم بزرگ فرق دارد به

همین خاطر بود که بعضی از آنها عصبی بودند.

وی افزود: مدام از سمت راست حمله میکردیم و جالب بود که از سمت چپ ضدحمله میخوردیم. به خاطر این باخت ناراحت هستیم
اما سعی میکنیم تیم را درست کنیم و در بازی بعد همه چیز درست شود. خیلی سریع نمیشود این تیم را عوض کرد اما به آینده

امیدوارم.

سرمربی پرسپولیس در خصوص اینکه آیا قبول دارد ریسک بزرگی کرده که بدون شناخت از بازیکنان مربی این تیم شده، اظهار داشت:
همه چیز برعکس انجام شده و درست است که اول بازیکن گرفتهاند و بعد مربی آوردهاند. کارها به این شکل انجام نمیشود و اگر در
طول بازیها به خصوص هفته اول حریفان نزدیک ما بازیهایشان را ببرند کار در ادامه خیلی سخت میشود. البته بقیه تیمها هم
امتیاز از دست میدهند ولی اگر بیش از این امتیاز از دست بدهیم کار سخت میشود. این 3 امتیازی که امروز از دست دادیم باید در

بازی آینده به دست آوریم اما نمیتوانم در مدتی کوتاه طرز فکر بازیکنانم را عوض کنم.

یکی از خبرنگاران گفت به شما تبریک میگویم که قبل از آنکه خبرنگاران سؤال حاشیهای بپرسند خودتان در جوابهایتان پاسخ آنها را
میدهید که ژوزه گفت: یک تیم شاید استرس داشته باشد اما قبل از لیگ اصلاً تمرینی نداشتیم. من شعبدهباز نیستم که با یک بشکن
زدن تیم را عوض کنم. با تجربهای که دارم اگر همه آرام باشند همه چیز درست میشود و در نیمفصل میتوانیم بازیکن بگیریم اما

میدانم که بازیکنانم از کیفیت خوبی برخوردار هستند.

وی در خصوص اینکه آیا قبول دارد نیمه مربیان را باخته است، گفت: وقتی تیم من نتیجه را پیش است و گل نمیزند نمیتوانم
بازیکنان را عوض کنم. روی پنالتی هم توسط دفاع خود اشتباه کردیم. هفته پیش تعویضهای ما جواب داده بود اما این هفته

اینگونه نشد. بازی بدون تماشاگر به نفع تیم حریف است.
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همان خبرنگار در پاسخ به ژوزه گفت من قانع نشدم چون شما همه چیز را به دیر آمدنتان ربط میدهید که ژوزه گفت: فوتبال همین
است.

یکی دیگر از خبرنگاران پرسید چه اصراری است که با این سیستم به میدان میروید که سرمربی پرسپولیس پاسخ داد: به خاطر نحوه
تمرینات، آمادگی بازیکنان و شیوه بازی حریف این کار را کردم. باخت ما به خاطر اشتباهات فردی بود.

به گزارش فارس از این لحظه به بعد نشست خبری سرمربی پرسپولیس با حاشیههای کوچکی همراه شد. یکی از خبرنگاران از سرمربی
پرسپولیس پرسید که علی پروین به شدت از نحوه بازی این تیم انتقاد کرده که ژوزه در کمال تعجب به خبرنگاران گفت: من پروین را

نمیشناسم و نمیدانم کیست.

در همین لحظه مترجم مربی پرسپولیس وارد عمل شد و همه چیز را برای او توضیح داد که ژوزه در پاسخ گفت علی پروین انتقاد کرده
است؟ پس چرا پروین را به جای من به عنوان سرمربی انتخاب نکردهاند؟ اگر او باهوشتر است بیاید و جای من بنشیند. من 22
قهرمانی در کشورم دارم و بهترین مقامها را کسب کردم. سؤال من اینجاست که اگر پروین بهتر است پس چرا او را نمیآورند؟ فکر کنم
ایشان در بردها چیزهایی بگوید که انگار متعلق به خودش است اما وقتی ببازیم، باخت فقط یک پدر دارد و آن هم من هستم. اگر

ایشان مدیر فنی تیم است باید با من در مورد فوتبال رودررو صحبت کنند.

ژوزه در خصوص اینکه برای ساختن پرسپولیس ایدهآل چقدر زمان میخواهد گفت: با 15 روز و یک ماه نمیتوان تیم را درست کرد.
اگر خوب نتیجه بگیریم کار راحتتر میشود و اگر دیر نتیجه بگیریم سختتر. این به شخصیت بازیکنان هم بستگی دارد به شرط آنکه

به خاطر این باخت خودشان را پایین نیاورند.

وی در پایان در خصوص اینکه آیا به این تیم امیدوار هستید یا خیر، گفت: اگر امید نداشتم به اینجا نمیآمدم.
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